

Styremøte på Damehuset, Tjuvholmen mandag 17.10.24 kl. 1900-2100

Til stede: Marit Lier, Tom Johansen, Wolfgang Scherzer, Bjørg Johansen Busterud, Thomas Svarre.

Fravær:

Saksliste

1. Statusrunde inkludert medlems- og økonomistatus.

- a. **Leder:** Kristine har sluttet som leder. Det har blitt sendt ut informasjon til alle medlemmer. Nestleder trår ifølge NIF inn i rollen som leder frem til årsmøte eller ny leder blir valgt ved ekstraordinært årsmøte. Nestleder/Thomas trår inn som leder frem til årsmøtet. Det er skrevet tekst som skal sendes ut til medlemmene. Holder på å få oversikt over medlemsmøte/klubbutviklingsmøte og varslingssak. Viktig å få klarhet over dette snarest.
- b. **Økonomi:** Klubben har ca 3.000.000,- på konto. Fortsatt 26 stk som ikke har betalt. Thomas ringer rundt.
- c. **Ro-utvalget:** Mindre aktivitet pga årstiden. Prøver å beholde aktivitet i treningsrommet. Håper vi klarer å få til teknikktraining på rommaskinene slik som tidligere.
- d. **Padle-utvalget:** Sesongavslutning gikk bra med totalt 14 medlemmer var til stede. Noe mindre aktivitet pga årstiden og dårlig vær. Sikkerhetstrening-vinter er neste arrangement.
- e. **Hus-utvalget:** Høstdugnad godt gjennomført ca 30 personer var til stede. Avløp fra varmpumpen er gjennomført, men det er mangler et deksel som skal lages rundt. Det er sendt inn søknad om midler til ny brygge.

2. Oppfølging fra forrige styremøte (se [nettsiden](#) for referat).

3. Innmeldte saker:

- a. Dusj og garderobe. Gravearbeidet starter ca 1. november. Det er klargjort til graving fra utsiden. Prosjektgruppen holder styret oppdatert.
- b. Informasjon ut til medlemmer. Sendes ut i etterkant av styremøtet.
- c. Klubb-utvikling tirsdag 5. november. Thomas lager invitasjon på Facebook og skriver en tekst til utsending.
- d. Varslingssak status
 - Thomas snakker med Kristine på mandag og får oversikt på hva som er gjort i saken og ringer deretter til de 2 som er involvert. Følges opp på Mittvarsel.



4. Klubbmiljø (fast punkt heretter).

- a. Styret inviterer alle medlemmer inn til klubbkveld i regi av padleforbundet. Med formål om å utvikle og forbedre miljøet i klubben. Mer informasjon kommer.

5. Neste styremøte.

- a. Torsdag 14. november kl 19-21. Bjørg sørger for noe å bite i.

Referent – Thomas Svarre